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Številka: 060-8/2008 
Datum: 27. 3. 2008 
 
 

SKRAJŠAN ZAPIS 
12. SEJE NADZORNEGA ODBORA OB ČINE JESENICE, KI JE BILA V SREDO,  

26. 3. 2008 OB 18.30. URI V KONFERENČNI SOBI OBČINE JESENICE  
NA JESENICAH, CESTA ŽELEZARJEV 6 

 
 
PRISOTNI ČLANI ODBORA: 
mag. Darja Radić - predsednica, Simona Štravs, Rajko Skubic, Milan Baloh, Ernest 
Pušnik, Vojko Otovič in Janez Poljšak 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Župan - Tomaž Tom Mencinger, Slavka Brelih - direktorica občinske uprave, 
Valentina Gorišek - vodja Oddelka za okolje in prostor, Andraž Tolar - višji svetovalec 
Oddelka za okolje in prostor ter Simona Krese – tajnik Nadzornega odbora 
 
Seja se je pričela ob 18.30 uri.  
 
Seja je potekala po naslednjem potrjenem  
 
DNEVNEM REDU 
1. Pregled sklepov in potrditev skrajšanega zapisa 11. seje Nadzornega 

odbora z dne 27. 2. 2008  
2. Realizacija sklepov 11. seje Nadzornega odbora v  zvezi s poslovanjem 

javnega podjetja Jeko-in, d.o.o.  
3. Nadzor Zaklju čnega ra čuna prora čuna Občine Jesenice za leto 2007 
4. Obravnava gradiv posredovanih v sprejem Ob činskemu svetu 
5. Vprašanja in pobude  
 
K točki 1: 
Pregled sklepov in potrditev skrajšanega zapisa 11.  seje Nadzornega odbora z 
dne 27. 2. 2008  
 
Predsednica, je poročala o realizaciji sklepov. Na podlagi pobude dane na prejšnji 
seji je bil predstavljen tudi povzetek ugotovitev Nadzornega odbora prejšnjega 
mandata glede tržne dejavnosti v šolah ter sprejeti ukrepi. Na skrajšani zapis prejšnje 
seje in realizacijo sklepov ni bilo pripomb, zato je predlagala naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se pregled sklepov in skrajšan zapis 11. sej e Nadzornega odbora, z dne 
27. 2. 2008. 
 



2 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
   ZA - 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K točki 2: 
Realizacija sklepov 11. seje Nadzornega odbora v zv ezi s poslovanjem javnega 
podjetja Jeko-in, d.o.o. 
 
Na predlog predsednice so se člani Nadzornega odbora strinjali, da poleg prejetega 
odgovora direktorja Jeko-in, d.o.o. obravnavajo tudi prejeta pojasnila Nadzornega 
sveta javnega podjetja, katera so prejeli pred sejo.  
 
V daljši razpravi so bila izpostavljena predvsem naslednja mnenja in stališča glede 
realizacije že sprejetih sklepov Nadzornega odbora: 
- namen Nadzornega odbora je pridobiti informacije ali se v javnem podjetju 

nadzorne funkcije in ustanoviteljske pravice ter odgovornosti izvajajo odgovorno in 
na način, ki zagotavlja pravilno ter smotrno poslovanje javnega podjetja 

- iz prejetih pojasnil nadzornega sveta je razvidno, da konkretne odločitve v zvezi s 
poslovanjem blagajne še vedno niso bile sprejete (točka 1), pojasnila v delu, ki se 
nanašajo na kadrovsko poslovanje (točka 3) pa ne vsebujejo nobenega podatka o 
izvedenih postopkih s strani vodstva podjetja, katere naj bi Nadzorni svet pregledal 

- način komunikacije direktorja javnega podjetja do Nadzornega odbora je 
neprimeren  

- z namenom realizacije sklepov Nadzornega odbora in izboljšanja poslovanja 
javnega podjetja se vzpostavi komunikacija z Nadzornim svetom  

 
Po razpravi je zato predsednica predlagala naslednji 
 
SKLEP: 
Sklepi  11. seje Nadzornega odbora v zvezi s poslovanjem ja vnega podjetja 
Jeko-in, d.o.o. niso realizirani v celoti.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
   ZA - 7 
 
Sklep je bil sprejeti. 
 
 
K točki 3: 
Nadzor Zaklju čnega ra čuna prora čuna Občine Jesenice za leto 2007 
 
Pripravljeni načrt izvedbe nadzora je predstavila predsednica Nadzornega odbora, v 
zvezi s katerim ni bilo pripomb, sprejet pa je bil naslednji  
 
Zaklju ček:  
Nadzor Zaključnega računa proračuna Občine Jesenice za leto 2007 se izvede na 
način opredeljen v pripravljenem načrtu nadzora.  
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K točki 4: 
Obravnava gradiv posredovanih v sprejem Ob činskemu svetu 
 
Nadzorni odbor je obravnaval naslednje zadeve iz gradiva za 16. sejo Občinskega 
sveta: 
- Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča za območje 

Občine Jesenice (točka 6) 
- Predlog Pravilnika o oddaji službenih, tržnih in namenskih stanovanj Občine 

Jesenice v najem (točka 7). 
 
Oba predloga je predstavila vodja Oddelka za okolje in prostor, Valentina Gorišek in 
pojasnila tudi način upoštevanja danih priporočil Nadzornega odbora. Na podlagi 
vprašanj članov Nadzornega odbora je pojasnila tudi ugotovitve na podlagi izdelanih 
simulacij obveznosti iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča po 
novem odloku in način določanja najemnine za službena stanovanja. Pripomb na 
gradivo in dana pojasnila ni bilo, pripravljavcem pa je bila izražena pohvala. 
 
 
K točki 5: 
Vprašanja in pobude  
 
Župan Tomaž Tom Mencinger je predstavil najpomembnejše projekte in aktivnosti 
občine.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.20 uri. 
 
 
 
Tajnik odbora:  
Simona Krese 

Predsednica Nadzornega odbora 
mag. Darja Radi ć 

 


